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Abstract (en)
[origin: WO8908352A1] A capacitive proximity detector comprises two mutually electrically insulated electrodes, at least one of which is flat,
connected to a signal generator. The input of an amplifier is connected to one of the electrodes. In order to reduce the basic capacity of the detector,
the output of the amplifier (4) is connected to an intermediate electrode (2) arranged between, and insulated from, the electrodes (1, 3), which are
permanently connected to the generator (5).

Abstract (fr)
Un capteur capacitif de proximité comprend deux électrodes mutuellement isolées électriquement connectées à un générateur de signaux et dont
au moins une est plate. L'entrée d'un amplificateur est connectée à une de ces électrodes. Afin de réduire la capacité de base du capteur, la sortie
de l'amplificateur (4) est connectée à une électrode intermédiaire (2) agencée entre les électrodes (1, 3) connectées de manière permanente au
générateur (5) et isolée par rapport à ces deux autres électrodes (1, 3).
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